

生命河靈糧堂美國北加州分堂介紹

生命樹靈糧堂 Tree of Life, Lord's Harvest Christian Church

成立 Started : 1998 年 5 月
地點 Location : Fremont, CA
主任牧師 Senior Pastor : 季養正牧師 Rev. James Jih
網址 www.living-tree.org

簡要介紹: 02/18/2020

1998年1月季養正牧師帶領一群愛主的弟兄姊妹加入「生命河靈糧堂」的大家庭，並於同年5月開始小組及主日崇拜，「生命樹靈糧堂」正式開始了在北加州灣區Newark及Fremont地區的事工，以敬拜讚美、聖靈更新、福音宣教、小組教會來服事神和服事周圍的人群。他們的異像是要建造一個榮耀神的教會，也是一個合乎聖經、成熟有力、且以宣教為導向的教會。該堂也是一個注重主的同在、主的生命、及主的寶座的教會。季牧師的心志是像生命樹的一片葉子，能把神的醫治和愛傳承給人，因為神曾醫治了他，使他有健康的生命。該堂有許多不同的事工，而所有的事工都是從不同的層面，來培育上帝的兒女，成為新造的人，滿有耶穌基督長成的身量。該堂也以宣教來與神同工，目前成立了兩間分堂，分別是2002年的「印度禱告之家」，及2008年在Dublin地區成立的「喜樂谷靈糧堂」。他們以全方位的方式來服事身心靈的需要，並按工場的異象，以牧養的方式來建立長期關係，在同文化事工上積極參與職場事工，在跨文化事工上則參與服事晨曦戒毒所及社區服務。願神繼續祝福他們及他們的事工，使他們成為傳福音和祝福人群的管道，而神的榮耀就透過教會彰顯出來。

In January 1998, Rev. James Jih led a group of brothers and sisters to join the River of Life family, and in May of the same year they began cell group and Sunday worship, from there the Tree of Life, Lord's Harvest Christian Church officially began to serve the people in the Newark and Fremont area of northern California. Through praise and worship, Holy Spirit renewal, evangelism and mission, cell group church, they serve God and the people around them. Their vision is to build a glorious church that is biblical, mature and powerful, and mission-oriented. The church also emphasizes having the presence of the Lord, living the life of the Lord, and worshipping the Lord on the throne. Rev. Jih's vision is to be like a leaf from the tree of life, so that they can bring God's healing and love to the people, because God has healed him, giving him a healthy life. The church has many different ministries, and the purpose is to cultivate God's children from different levels so that they become new creations who are full of Jesus Christ. The church also works with God through missions, currently the church has two daughter churches, the India Home of Prayer was established in 2002, and the Tri-Valley Bread of Life Christian Church in Dublin area was established in 2008. They serve the needs of the body and mind in a holistic manner, and build long-term relationships in the way of shepherding according to their vision, they actively participate in workplace ministry like @Cloud, and in cross-cultural ministry they also serve Operation Dawn and Compassion Network. May God continue to bless them and their ministry, making them a channel for evangelism and blessings, and the glory of God will be revealed through the church.

代禱事項：03/15/2020

1. 『耶和華啊！祢點亮了我的燈；我的神照明了我的黑暗。』求祢用祢的話語光照我們，使我們的靈甦醒，面對疫情帶來的困擾和壓力，做智慧的判斷和決定。

2. 求祢幫助我們看清生命的優先次序，調整生活步調；花時間聆聽兒女面對疫情、死亡的看法和感受，和孩子一起禱告，一起體會祢掌管一切的平安。也和孩子一起為別人禱告，一起去關心他們的需要。

.....

大使命靈糧堂 Great Commission Christian Church

成立 Started : 1993 年 4 月
加入成為分堂 : 2001年 1 月
地點 Location : Richmond, CA
主任牧師 Pastor : 趙安穎傳道 Pastor Joannie Chiu
網址 www.gccubed.org

簡要介紹: 02/19/2020

於1993年4月在北加州Berkeley地區, 開始的大使命基督教會, 是田識恩牧師與十多位年輕人, 本著在此末後世代建立一個合神心意的教會的異象而成立的。原本是說英語的會眾, 後因福音禾場的廣大需要, 於1997年秋天開始有華語的主日敬拜聚會。2001年1月1日他們正式加入生命河靈糧堂大家庭, 成為分堂。大誠命, 大使命, 與基督的再來是他們的異象; 建立榮耀教會為迎接榮耀君王的再來是他們的使命。他們很注重弟兄姐妹們的靈命成長, 除了禱告會, 小組, 讀經, 靈修, 上裝備課程外, 他們對下一代的教育也十分重視, 每週日有青少年及兒童聚會敬拜, 和主日學。對宣教他們也積極投入, 常年支持本地及國外的多個宣教機構, 對社區的服事也不疏忽。自2010年一月份開始, 田牧師與其他東灣地區教會的牧長們每週四晚上舉行聯合禱告會, 開始建立眾教會弟兄姐妹們同心禱告的基礎, 同年十月, 又成立東灣牧者更新團契, 使當地牧者們有彼此交流、禱告和裝備的時間, 並藉著聯結, 交通和同心禱告, 帶出地區性教會的合一。2012年9月份, 他們搬到一間理想的新會堂作為聚會之處, 使得事工更加擴展。2018年田牧師榮休, 教會事工由趙安穎傳道繼續帶領, 田牧師轉向全球化工事, 積極向左右開展, 繼續擴張神的帳幕。

In April 1993 Northern California Berkeley, Great Commission Christian Church was founded by Pastor Joseph Tien along with a dozen young people with the vision of building a church focused on the presence of God in the last generations. Started with the English-speaking congregation, later due to the great needs of the gospel, GCCC began the Chinese mandarin-speaking Sunday worship service in the fall of 1997. On January 1, 2001 they officially joined the River of Life Church family as one of their branch churches. The Great Commandment, Great Commission and the return of Christ is their vision; building a glorious church for the glorious King's return is their mission. They see great importance of the brothers and sisters spiritual growth. In addition to prayer, cell group, reading the word, devotion, and equipping classes, they also put great emphasis on the next generation ministry. They have weekly children Sunday service, and youth/children Sunday school. They are also actively involved in mission, while supporting multiple local and oversea mission organizations for many years, they continue to serve the community with their whole heart. Since 2010 January, Pastor Joseph and other East Bay Area pastors started a joint praying meeting on every Thursday night, building the foundation for united prayer between brothers and sisters in the churches. At the same year in October, he established the East Bay Minister Renewal Fellowship for local Chinese pastors to give them time to communicate, pray and equip each other, and through network, fellowship, and prayer, to bring unity in the regional Churches. In 2012 September, they moved into a new and more ideal location for worship, expanding the ministry furthermore. Pastor Joseph retired in 2018, and church ministry continues to be led by pastor Joannie, while pastor Joseph turned to global ministry, actively reach out left and right, and continued to expand God's tabernacle.

代禱事項 : 01/08/2020

1. 請為大使命靈糧堂禱告，求主的愛充滿教會和每個家庭，讓弟兄姐妹的生命被神的愛翻轉並改變，新朋友看到弟兄姐妹彼此相愛，就將榮耀歸給神。
2. 願神祝福教會的小組，透過小組讓弟兄姐妹更多認識和經歷神，把生命中所有的難處和挑戰一起帶到神面前，也一同經歷神的信實恩典。
3. 願神興起一個敬拜禱告室在這個地區，聯結教會，帶下突破和禱告復興的火。

加府生命河靈糧堂Capital River of Life Christian Church

成立 Started : 2001 年 8 月
地點 Location : Sacramento, CA
主任牧師 Senior Pastor : 柯秀琳牧師 Rev. Irene Huang
網址 www.crolcc.org

簡要介紹: 02/20/2020

加府生命河靈糧堂(CROLCC)成立於2001年8月，位於加州首府沙加緬度。最初以Davis市為基地，由一小群弟兄姊妹從客廳開始聚會，逐步向沙加緬度擴展，也於2014年搬進新堂。不單單只是提供基督徒一個敬拜的場所，也提供給不曾接觸教會的人一個環境來探索生命和上帝，盼望營造一個敞開、透明及真實的教會氣氛，使生命得以被轉化及改變。教會會友文化背景多元包含廣東、國語及英語族群。自拓植至今，就以「全人救贖」為根基積極地裝備每一位信徒使他們能夠活出基督的生命，發揮被神創造的目的來影響社區。

2018年1月創會牧師黃一成牧師回到灣區，繼續牧養教會，目前教會最需突破的事工就是從兒童、青少年、社青，到成人的一系列的英文事工，以及傳福音策略。目前教會由師母柯秀琳牧師帶領，積極發展家庭屬靈教育，並以此為基礎，帶領教會會友更多認識聖靈的工作，盼望聖靈的能力能自由運行在教會中，並由此建立一個宣教、訓練、醫治與服事百姓為中心的教會。願神祝福使用加府生命河靈糧堂成為當地的祝福。

Capital River of Life Christian Church (CROLCC) was established in August 2001 and is located in Sacramento, the state capitol of California. At the beginning, they started as a small group of brothers and sisters meeting in the living room of a house at Davis. It gradually expanded to Sacramento, and also moved into a new building in 2014. Their goal is to provide not only a place of worship for Christians but also an environment for people who never touched the church to explore life and God. Hope to create an open, transparent and authentic church atmosphere, so that life can be transformed and changed. Church members have diverse cultural backgrounds including Cantonese, Mandarin and English ethnic groups. Since its inception, it has been actively equipping every believer with the foundation of "full human salvation" so that they can live out the life of Christ and exert their purpose created by God to affect the community. In January 2018, Rev. Huang, the founding pastor, returned to the Bay Area to continue pastoring the church. At present, the most important ministry of the church is a series of English ministry from children, youth and young adults to adults, and the evangelism strategies. Currently, the church is led by pastor Irene, who actively develops family spiritual education. Based on this, lead church members to know more about the work of the Holy Spirit, and hope that the power of the Holy Spirit can run freely in the church. From this, a church centered on mission, training, healing, and serving the people will be realized. May they win people to the Lord in the entire area of the state capitol of California, so that the name of Christ will be lifted high.

代禱事項 : 01/08/2020

1. 2019年有很多身體醫治的見證，祈求聖靈醫治的工作，2020年繼續在教會中發生。
2. 為青少年、英文部事工代禱，特別為負責的弟兄:Wing Wang、Joel Huang 代禱，他們都十分忙碌，求主賜他們力量與智慧來帶領。

舊金山榮光靈糧堂 Glorious Light Christian Church

加入成為分堂： 2004年 6月

地點 Location： San Francisco, CA

主任牧師 Senior Pastor： 黃瑞坤牧師 Rev. Charlie Huang

網址 www.glorious-light.net

簡要介紹: 02/20/2020

「榮光靈糧堂」位於三藩市日落區，以建立榮耀的教會為異象，要使福音能傳遍三藩市，在三藩市看見神復興的作為，經歷神豐富的應許。該堂由黃瑞坤牧師夫婦帶領，黃牧師原是矽谷軟體工程師，因為（馬太福音9:36）神憐憫心腸感動他們，使他們夫婦放下一切為主擺上。經歷聖靈更新，接受裝備，神帶領黃瑞坤牧師夫婦走上事奉的道路。2004年，劉彤牧師差派他們前往三藩市榮光靈糧堂牧會，目前教會事工包括主日崇拜、主日學、小組、訓練課程、琴與爐，禱告會，並參與宣教事工。雖然舊金山是一塊福音的硬土，也是同性戀氾濫之地，但黃牧師夫婦默默耕耘，希望帶給這黑暗中一束光芒，願帶領更多人們認識這世界所需要的真光－主耶穌基督，在大家庭的溫馨中享受神的醫治和愛與靈命的成長。這些年間他們在三藩市看見神復興的作為，經歷神豐富的應許，願神使用引導該堂成為舊金山地區的祝福，為主多結果子。

Glorious Light Christian Church is located in San Francisco's Sunset district. Their vision is to build a glorious church for God so the gospel can be spread throughout San Francisco, so people can see the revival of God in San Francisco and experience God's rich promises. The church is led by Pastor Charlie Huang and his wife. Pastor Huang was originally a software engineer in the Silicon Valley. Because of Matthew 9:36, God's heart of compassion moved them to lay down everything to serve the Lord. After the Holy Spirit renewal and receiving equipment, God led Rev. Huang and his wife to serve. In 2004, Rev. Tong sent them to shepherd the San Francisco Glorious Christian Church, currently church ministries include Sunday worship, Sunday school, small groups, training courses, piano and stove, prayer meetings, and they also participate in mission ministry. Although San Francisco is a hard soil for the gospel and is the place where homosexuality is rampant, yet Pastor Huang and his wife worked quietly and faithfully to till the land, hoping to bring a ray of light into the darkness, by leading more people to know the true light of the world- the Lord Jesus Christ. Enjoy God's healing and love and spiritual growth in the warmth of the extended family. They have seen the revival of God in San Francisco during these years, experienced the promise of God's richness, and may God use it to guide the church as a blessing in the San Francisco area and bear fruit for the Lord.

代禱事項：01/08/2020

1. 求主帶領教會，一同與主連結，進入水深之處。
2. 請為黃牧師和師母禱告，願神賜給他們智慧能力，帶領弟兄姐妹同心建造神榮耀的教會。
3. 求神祝福教會的小組事工，興起年輕人成為領袖，拓展小組的成長。

.....

喜樂谷靈糧堂 Tri-Valley Bread of Life Christian Church

成立 Started : 2008 年 7 月
地點 Location : Pleasanton, CA
主任牧師 Senior Pastor : 韓珂牧師 Rev. Ke Han
網址 www.tvbolcc.net

簡要介紹: 02/20/2020

位於北加州三谷地區(Tri-Valley)的喜樂谷靈糧堂成立於2008年9月，該堂由原在生命樹靈糧堂服事的姜評牧師及一群對三谷區有負擔的弟兄姐妹共同成立的。早在 2007年底他們已注意到在三谷地區的華人逐漸增多，而華人的超市及美食中心也相繼的開設，在與生命樹靈糧堂的季養正牧師交通、尋求、禱告後，神將設立教會的負擔放在他們心中。於2008年7月，由生命樹靈糧堂遮蓋、差派，經過一個月的準備，於9月開始正式的主日崇拜。他們的主要對像是住在三谷地區的華人及他們的下一代，以「建立一個健康的家庭」為目標，將神的福音，神對家庭的祝福帶給這個地區。他們鼓勵弟兄姐妹在神的話語上紮根、進深。普世宣教也是他們的主要事工之一，他們宣教的策略是從同文化開始，擴展到近文化，以至於異文化的地區，目前在亞洲地區已參與宣教事工，堅立信徒，也參與扶貧的工作。2016年姜評牧師領受新的呼召開始進入少數民族的宣教工廠，教會的牧養事工由韓珂牧師接續，協同青少年牧區的劉威志傳道同心建造屬靈大家庭。願神的靈親自來帶領喜樂谷靈糧堂前面的道路，賜下合一的靈，堅固神的教會，來榮耀主的名。

Tri-Valley Bread of Life Christian Church, in Northern California, was founded in Sept 2008, by Pastor Ping Chiang and a group of brothers and sisters. At the end of 2007, they already noticed that Chinese American population was increasing in Tri-Valley area, with many Chinese super-market and plazas continued to be built. After communicating, seeking, and praying with Pastor James Ji of Tree of Life Lord's Harvest Christian Church, God had confirmed the calling to build church in Tri-Valley in their hearts. Covered and sent by Tree of Life Lord's Harvest Christian Church, the preparation started in July, and the church held its first Sunday service in September.

Their target is preaching the gospel to Chinese people living in Tri-Valley area and their second generations. With the goal of building healthy families, Tri-Valley Bread of Life Christian Church strives to bring the gospel and God's blessing to families in the community. The church encouraged brothers and sisters to take root and deepen in the Word of God. Universal missions are also one of their main ministries, their mission strategy is to start with the same culture, to a close-related culture, then to a different culture. Right now, they are participating in evangelistic ministries in Asia, not only strengthening believers, but also taking care of the poor. In 2016, Pastor Ping Chiang responded to God's calling of mission to minority groups, Pastor Ke Han took the responsibility of pastoring the church, working alongside with youth pastor to build a spiritual family in unity. May the Spirit of God personally lead the way in front of the Tri-Valley BOLCC and give the Spirit of Unity to strengthen the church of God to glorify the name of the Lord.

代禱事項 : 01/08/2020

1. 請為喜樂谷靈糧堂的牧者禱告，祝福韓珂牧師和劉威志傳道在牧養上有主的恩典和突破的能力，讓會眾得到真理的澆灌和服事神的熱忱。

-
2. 請為教會各樣事工祝福禱告，祝福在復活節受洗的弟兄姊妹，願神的恩典伴隨他們每一天，帶領他們進入美福之地，經歷神的能力。